
	[image: image1.emf]
	G/SPS/N/EEC/341/Add.15

2 October 2013 

	(13-5273)
	Page: 1/2

	Committee on Sanitary and Phytosanitary Measures
	Original: English


NOTIFICATION
Addendum
The following communication, received on 30 September 2013, is being circulated at the request of the Delegation of the European Union.

	Feed and food of non-animal origin


	The revision of Commission Regulation (EC) No 669/2009 has been adopted as "Commission Implementing Regulation (EU) No 925/2013 of 25 September 2013 amending Annex I to Regulation (EC) No 669/2009 implementing Regulation (EC) No 882/2004 of the European Parliament and of the Council as regards the increased level of official controls on imports of certain feed and food of non-animal origin" (OJ L 254, 26 September 2013, pp. 12-19).
http://members.wto.org/crnattachments/2013/sps/EEC/13_3900_00_e.pdf
http://members.wto.org/crnattachments/2013/sps/EEC/13_3900_00_f.pdf
http://members.wto.org/crnattachments/2013/sps/EEC/13_3900_00_s.pdf

	This addendum concerns a:

	[ ]
Modification of final date for comments

	[X]
Notification of adoption, publication or entry into force of regulation

	[ ]
Modification of content and/or scope of previously notified draft regulation

	[ ]
Withdrawal of proposed regulation

	[ ]
Change in proposed date of adoption, publication or date of entry into force

	[X]
Other: This Regulation is applicable as of 1 October 2013.

	Comment period: (If the addendum extends the scope of the previously notified measure in terms of products and/or potentially affected Members, a new deadline for receipt of comments should be provided, normally of at least 60 calendar days. Under other circumstances, such as extension of originally announced final date for comments, the comment period provided in the addendum may vary.)

	[ ]
Sixty days from the date of circulation of the addendum to the notification and/or (dd/mm/yy): Not applicable

	Agency or authority designated to handle comments: [X] National Notification Authority, [X] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	European Commission DG Health and Consumers, Unit G6-Multilateral International Relations

Rue Froissart 101, B-1049 Brussels Tel: +(32 2) 295 99 22 Fax: +(32 2) 299 80 90

E-mail: sps@ec.europa.eu

	Text available from: [X] National Notification Authority, [X] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	European Commission DG Health and Consumers, Unit G6-Multilateral International Relations

Rue Froissart 101, B-1049 Brussels Tel: +(32 2) 295 99 22 Fax: +(32 2) 299 80 90

E-mail: sps@ec.europa.eu
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	卫生及植物卫生措施委员会
	原文: 英文 


	通  报
补遗
应欧盟代表团的要求，发送2013年9月30日如下信息：
非动物源性饲料和食品
委员会(EC)669/2009号修订法规已经批准为“2013年9月25委员会(EU)925/2013号执行法规：修改有关提高某些非动物源性食品和饲料进口官方控制的第(EC)882/2004号法规的第(EC) 669/2009号执行法规的附件I”(OJ L 254, 2013年9月26日, 12-19页)。
http://members.wto.org/crnattachments/2013/sps/EEC/13_3900_00_e.pdf
http://members.wto.org/crnattachments/2013/sps/EEC/13_3900_00_f.pdf
http://members.wto.org/crnattachments/2013/sps/EEC/13_3900_00_s.pdf

该补遗通报涉及:


[   ]
意见反馈截止日期的修订


[ X ]
法规批准、生效、公布的通报


[  ]
以前通报的法规草案的内容及/或范围的修改


[   ]
撤消拟定法规


[   ]
更改拟定批准日期, 公布或生效日期


[ X ]
其它:本法规于2013年10月1日起适用

评议期：(如补遗通知增加了以前通报措施涉及的产品及/或可能受影响的成员范围，则应提供一个新的接收评议截止日期，通常至少为60天。其它情况，如延长原定的最终评议期，则可以更改补遗通报内的评议期。)



[　]补遗通报发布日后60天及或(年/月/日)：不适用

负责处理反馈意见的机构: [ X ]国家通报机构，[ X ]国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): European Commission
DG Health and Consumers, Unit G6-Multilateral International Relations
Rue Froissart 101, B-1049 Brussels Tel: +(32 2) 295 99 22 Fax: +(32 2) 299 80 90
E-mail: sps@ec.europa.eu
文本可从以下机构得到: [ X ]国家通报机构，[ X ]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): European Commission
DG Health and Consumers, 
Unit G6-Multilateral International Relations Rue Froissart 101, B-1049 Brussels
Tel: +(32 2) 295 99 22 Fax: +(32 2) 299 80 90 E-mail: sps@ec.europa.eu




